
Bestyrelsesmøde 15. august 2023 

 
 
Til stede:    Afbud: 
Peder Tørnqvist   Keld Vestergaard 
Claus Pedersen 
Lars Schack Jessen 
Anders Rohr Jørgensen 
Gurli Thøgersen 
Winni Bonnichsen 
Stine Mølgaard Jensen 
Tobias Skovmose 
Marianne Gøgsig    
  
 

1. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 4. juli 
 
 
2. Punkter fra formanden 

a. Kontrakt med Verner Thomsen og Vinfestival generelt 
i. Der er lukket en aftale med Verner, og kort fortalt, så er den landet på, at 

vi får ham udsluset økonomisk i løbet af tre år.  
ii. Vi er desuden i dialog med Ribe Roklub, ift. om de kan yde hjælpen til 

Vinfestival ift. ”det tunge arbejde”. Det arbejde, der tidligere har ligget hos 
vægtløfterklubben i Århus. De vender tilbage, når de har haft 
bestyrelsesmøde.   

iii. Peter og Claus er lige nu kontaktpersoner ift. Vinfestival.  
 

3. Punkter fra næstformanden 
a. Opfølgning på sommerunderholdning 

i. Der har generelt været god stemning i byen denne sommer. Igen i år.  
ii. Hvis der er plads i budgettet, vil det være dejligt med musik også om 

lørdagen.  
iii. I Esbjerg har de ifm. Esbjerg Festuge, haft både skakspil, kryds og bolle 

og en kæmpe sandkasse, som virkede til at tiltrække en del børn og 
familier. Det er noget vi kan kigge ind i til næste arrangementer.  
 

b. Opfølgning på tomme lokaler 
i. Status lige nu er, at Room by Inge, Attitude og Sportmaster lukker i løbet 

af efteråret. Vin for Dig leder desuden efter en franchisetager/forpagter.  
ii. Bidsart Galleri har desuden opsagt deres lejemål. 
iii. Vi (Keld og Marianne) har været i dialog med Intersport og Sport24. 

Sidstnævnte er oprigtig interesseret.  
iv. I forhold til de andre ledige lejemål nævnes det rundt om bordet, at 

mulige, interessante butikker kunne være endnu en skobutik samt en 
helsekostforretning. Evt. også en butik med plus-size tøj til kvinder og en 
outdoor.   

v. Skal man få lavet en artikel/et indslag i Tv2/aviserne omkring handelsbyen 
Ribe (evt i kontrast til Sæby).  
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4. Punkter fra koordinator 
a. Facebookgruppe for ’Jobs og ledige i Ribe’? Forslag fra Rasmus, Stenbohus. Der 

er lignende gruppe i Esbjerg, og det skulle efter sigende fungere rigtig godt.  
i. Idéen er god, og det vil give god mening at lave lignende for Ribe.  
ii. Den kan hedde Job og netværk i Ribe, og oprettes som lukket gruppe.  

 
b. Forslag til aktivitetskalender 2024, generalforsamling 

i. Dette punkt tages på budgetmødet torsdag den 17. august.  
 

c. Medlemskab, Jacob, EDC Erhverv Esbjerg – hvilken sats?  
i. Det optimale er, at få butikken ind som medlem, til en sats på 324 

kr./mnd.  
 

d. Hvem er på genvalg til bestyrelsen?  
i. Anders Rohr – modtager genvalg 
ii. Winni – modtager genvalg 
iii. Claus – modtager genvalg 
iv. Gurli – modtager genvalg 
v. Stine – modtager genvalg 
vi. Der tales desuden om, at invitere Henrik (Kvickly) og Lars (Føtex) ind, 

hver for sig, til de næste to bestyrelsesmøder, for at høre om én af dem er 
interesseret.  

 
e. Registrering af bestyrelsesmedlemmer på Virk.dk 

i. Marianne taler med Jørn 
 

f. Status på AdSolute, JFM  
i. Hvilken kompensationsløsning vælger vi? 

1. Social Display 
ii. Hvornår skal der skrues op for resterende budget?  

1. Julen 
g. Status på markedsføring generelt: hvornår skal vi markedsføre hvad, i 

indeværende kontraktperiode? 
i. Jul – 1 side i uge 45 i hhv. Ribe, Esbjerg og Kolding (= 3 sider) 
ii. Påske 2024 – 1 side i uge 12 i hhv. Ribe og Esbjerg (= 2 sider) 
iii. Radio – 1 kampagne 
iv. Vi mangler derfor 2 sider.  

1. Bruges til høstmarked i Ribe og Esbjerg 
2. Hvordan står det til med de sider vi får fra Uge-Avisens 

medlemskab?  
 
 

5. Eventuelt 
a. Budgetmøde ændres til kl. 18.30 i stedet for kl. 18. På den måde kan vi komme 

til borgermøde  
b. Gennemgang af forslag til budget (som detaljeres mere til budgetmødet) 
c. Børnetorvedag  

i. Til næste år skal billetter til Børnetorvedagene sælges fra eget kontor 
(Ribe Handel- og Turistinformation) 

ii. Vi skal være mere tydelige omkring hvordan man stiller op mm.  
d. Ribe Station 

i. DSB har nu åbnet op for, at man kan leje sig ind i den gamle 
stationsbygning. Opslaget på FB må meget gerne deles, så vi kan få gang i 
bygningen.  

 
Næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag den 5. september kl. 8 på Danhostel 

 


